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1. Opening 
 

2. Verslag overlegvergadering 29 september 2021 
➢ De notulen worden goedgekeurd. 

3. Ouder- en jeugdsteunpunten 
a. Brief OCW d.d. 15-10-2021/ b. Leidraad 

De heer van Caam meldt dat er een eerste gesprek is geweest met OCO. Er is een werkgroep geformeerd met 

de beleidsmedewerkers van de samenwerkingsverbanden PO en VO. Dit zal resulteren in een voorstel richting 

toezichthouders. 

4. Overzicht nieuwe initiatieven en dekkend aanbod 
De heer van Caam geeft aan dat hij een volledig aanbod heeft gepresenteerd omdat hij zicht wil geven op  wat 

het SWV inhoudelijk doet, met  daarnaast de financiële bronnen. Het overzicht is gecategoriseerd op de vier 

ambities uit het ondersteuningsplan.  

Vragen vanuit de OPR 

- zijn sommige bedragen niet bestemd voor meerdere jaren? Bijvoorbeeld de kosten voor de 

Vindplaats? De heer van Caam geeft aan dat het hier om “aanloopkosten/opstartkosten” gaat . Na 

enige tijd moet het in dit geval op een andere begrotingspost terecht komen zoals bijvoorbeeld 

dekkend aanbod/ inclusief onderwijs- (dus wellicht 'voorzieningsbekostiging op basis van ‘fictieve’ 

TLV's)  

- post 28 internationaal georiënteerd basisonderwijs: als een leerling van de AICS in Amsterdam extra 

ondersteuning nodig had, moest tot voor kort verwezen worden naar de enige internationale SO 

school in Nederland, in Den Haag. De heer van Caam heeft het SO gevraagd om dit probleem te 

tackelen voor Amsterdam. Samen met Kolom en het VO is er een oplossing gevonden in de reguliere 

context dus extra ondersteuning op de AICS.  

5. Lopende zaken uit OP 
a. 1e kwartaalrapportage Jaarplan 2021-2022 

Op de vraag vanuit de OPR of Diemen niet vergeten wordt, geeft de heer van Caam aan dat het BBO breder is 

dan het SWV en dat Diemen daar ook in vertegenwoordigd is evenals bijvoorbeeld cluster 2, Viertaal en 

Kentalis.  Hij meldt tevens dat in de toekomst het schoolbestuurlijk overleg wordt samengevoegd met het BBO. 

Dit voorkomt onnodige dubbele vergaderingen.  

Het is opvallend dat de risicovolle punten uit deze rapportage met name liggen bij de punten die in 

samenwerking met de gemeente lopen. 

De rapportage is opgehangen aan de vier ambities. Hierdoor komen sommige items op meerdere plekken 

terecht, zoals HB. 



Wat betreft NPO-gelden: die gelden gaan naar scholen en gemeente. Er is wel invloed geweest op de besteding 

van de middelen door de gemeente. De gemeente heeft met die middelen drie lijnen uitgezet: 

1. Kennisvergroting en versterking in het basisonderwijs. Een platform, Onderwijsnetwerk Amsterdam, wordt 

opgericht, in combinatie met de wetenschap, o.a. universiteiten Maastricht en Leiden. OCW heeft hierop 

gestuurd door aan te dringen op inzet van effectief bewezen interventies. Niet alleen maar extra handen in de 

klas. Vanuit de OPR komt de suggestie om bij de PABO’s meer aandacht aan het SO te besteden.  

2. verlengde schooldag en summer schools.  

3. sociaal-emotionele achterstanden aanpakken door o.a. achterstanden jeugdzorg. Geld mag niet besteed 
worden aan jeugdhulp  maar wel aan versterking van de ketenaanpak. Scholen zullen dit merken door 
veelvuldiger contact met de OKA, jeugdarts en specialist in de wijk. Er moet een begin worden gemaakt met 
het verschuiven van de focus: zorgen dat de OKA op school is en sneller in gesprek kan gaan met ouders.  
De heer van Caam meldt dat de bezuinigingen op het SJSO van tafel zijn: dit biedt mogelijkheden voor de  inzet 
expertise SO in het regulier onderwijs.  
 

b. Monitor SWV 

De monitor wordt eenmaal per jaar gemaakt maar het SWV kan desgevraagd de data actueel laten zien, op elk 
gewenst moment.  
Vraag vanuit de OPR: 
Dyslexie: constatering dat er heel veel incompleet worden aangeleverd. Hoe wordt dit opgelost? 
De heer van Caam geeft aan dat het SWV erg achter loopt. Inmiddels is afgesproken met de besturen dat het 
SWV sneller toetst en een dossier afsluit bij niet compleet aanleveren.  
De OPR merkt op dat bepaalde methodes zijn opgelegd aan de scholen maar het resultaat is niet zichtbaar. De 
pilot Bouw (methode) loopt bij 2 besturen, STWT en ASKO. De pilot is op verzoek van de besturen verlengd. 
De voortgang van de functie Poortwachter Dyslexie is besproken met de gemeente en de besturen: er is 
gekozen voor verlenging van de overeenkomst. De gemeente zal meer gaan betalen en er wordt meer 
voorlichting gegeven door het SWV. 
 
c. Opzet en feedback Financiële en Inhoudelijke verantwoording 

De OPR heeft als leidraad dat elk kind dat passend onderwijs nodig heeft, dit ook moet krijgen. De OPR vindt de 

hoofdvragen uit het kwaliteitskader hierbij van groot belang; zij ziet graag dat deze vragen op schoolniveau 

worden ingevuld. Het gaat hierbij om de vragen “is dit van toepassing op deze school?” en “waar zie je dat aan 

op deze school?” 

De heer van Caam geeft aan dat er in de toekomst een factsheet op schoolniveau gaat komen. Hierin een 

overzicht van het aantal TLV-aanmeldingen, dyslexievragen, thuiszitters maar ook leerlingenaantallen, 

schoolgewicht en arrangementen. Er moet uit blijken hoeveel middelen van een bestuur naar een specifieke 

school zijn gegaan en waar dat toe heeft geleid. Het kwaliteitskader gaat gebruikt worden op de scholen en zal 

als basis dienen voor een gesprek tussen schoolbestuur en schooldirectie. OP een hoger niveau de heer van 

Caam gesprekken voeren met de besturen. Hierin zullen ook de rapportages vanuit de scholen aan bod komen. 

 De OPR waarschuwt dat voor alle scholen hetzelfde format moet worden gebruikt; er moet geen 

onduidelijkheid zijn over de vraagstelling en het moet niet leiden tot een eigen interpretatie door een 

schoolbestuur. Het SWV moet hierop toezien.  

Een deel van de OPR ziet in het voorgestelde nieuwe format en de bijbehorende uitkomsten, voldoende 

toetsingsmogelijkheden. Wel is het nodig dat er meer zichtbaar wordt omtrent het nieuwe format. Liefst vóór 

het einde van het kalenderjaar. De heer van Caam wil voordat hij het nieuwe format technisch laat bouwen, 

weten van de OPR welke vragen, elementen er nog toegevoegd moeten worden. De heer van Loenen wijst op 

de integratie van die twee hoofdvragen uit het kwaliteitskader in het format voor de school. De heer van Caam 

geeft aan dat voordat de bouw begint, er eerst een uitgeschreven versie wordt gemaakt. Hij deelt die met de 

OPR. 



De OPR stuurt suggesties voor aanpassingen/aanvullingen snel op naar de heer van Caam. 

e. Aandachtspunten uit het OP en Addendum 

Vraag is of er genoeg tijd is voor een mogelijk akkoord van de OPR op dit onderwerp. 15 maart 2021 moet de 

OPR het concept-ondersteuningsplan hebben. Het format en het nieuwe verdeelmodel zijn onderdeel daarvan. 

De heer van Caam denkt dat het haalbaar is. 

6. Vacatures leden audit- en kwaliteitscommissie  
a. Wervingsoverzicht op website SWV 

De OPR is verbaasd over de gang van zaken; zij waren niet op de hoogte. De heer van Caam verontschuldigt 

zich en geeft aan dat de procedure loopt. 

b. Toezichtkader SWV 

Geconstateerd wordt dat het toezichtkader, niet aan de heer van Caam is toegestuurd, bij zijn aanstelling. Dit is 

voor de OPR een bevestiging van het niet goed functioneren van het toezicht. De heer van Caam geeft aan dat 

er momenteel diverse (interne) analyses lopen die weer tot gesprekken met de toezichthouders maar ook met 

andere partners zoals bijvoorbeeld de gemeente, leiden. 

7. Rondvraag  
De heer van Caam meldt dat de trend van afname leerlingen in de stad aanhoudt. De stijging SO houdt ook aan. 

Het deelnamepercentage stijgt dus ook. Hij is bezig met de controller om te komen tot heldere prognoses 

zodat hij de  ALV en de OPR beter kan voorlichten over de risico’s.  

De heer van Loenen vraagt of de notulen van de kwaliteitscommissie en de auditcommissie naar de OPR 

kunnen. Het medezeggenschapsorgaan heeft recht op informatie, volgens de WMS. De heer van Caam legt de 

vraag neer bij de voorzitters van de commissies. 

8. Sluiting  
 

 

ACTIELIJST 
 Wat 

1 OPR levert bijdrage aan een nieuwsbrief in 2021 
2 OPR presenteert zich op de website van het SWV 
3 OPR stuurt suggesties voor aanpassingen format op naar de heer van Caam 

4 De heer van Caam informeert bij de voorzitters KC en AC of notulen naar de OPR kunnen. 

5 De heer van Caam presenteert op korte termijn een aangepast voorstel nieuw format 
verantwoording. 

 


